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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2015-11-11  Kl.19.00 
 
Plats:  Klubbstugan 
 
Närvarande: Milan Kolar  PerInge Södergren 

Claes Backlund Yngve Carlsson  
Stefan Norberg Mårten Andersson 
Conny Ström Maria Persson 
 
 

 §1        Öppnande av mötet.            
 

Mötet öppnades av ordförande Milan Kolar. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              
Protokollet lades till handlingarna.                                                        
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 
 
De beräknade intäkterna för 2015 uppgår till c:a 42.000 kr + dieselintäkter. 
Skjullås (efter sommarens inbrott) och klubbkläder är inte fullt ut betalda. 
Pengar från 2014 som tillhör ungdomssektionen, c:a 7900 kr, kommer att överföras från 
investeringsfonden för varvet. 
”Hyllan” ovanför klubbstugan har överförbrukat c:a 3000 kWh mellan de senaste 
elavläsningarna.  

 
§4        Varvsfrågor 
                 
Bärlager bestående av 2 dm grov sten + 1 dm grus på den nya uppställningsytan återstår att 
ordna. Milan har fått ett bra pris på materialet, men frakten blir för dyr. Han tar in offerter 
från leverantörer närmare Klampenborg. 
Arbetskort avseende arbetsplikt enligt modell från Västervik diskuteras, men anses inte 
tillföra något i nuläget. 
Åke Medén har föreslagit några enkla åtgärder för att minska risken för inbrott., bl. a. en 
fejkad vaktlista som täcker merparten av årets nätter som placeras vid grinden, belysning 
och en radio på timer i klubbstugan. Milan kontaktar Åke för att godkänna hans förslag. 
Några medlemmar har mer än en båt. Yngve fakturerar berörda personer med belopp enligt 
prislistan. Det finns också personer som hyr ut sitt skjul och ställer sin egen båt ute. De ska 
också faktureras! 
Valfritt antal båtar får förvaras  i skjulet utan extra kostnad. 
Elkostnaden för Åke Medéns uppvärmning och strömbildare (ligger i sjön i vinter) måste 
regleras. Claes avgör hur förbrukningen ska mätas. 
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Stödmedlemskap återinförs. Intresserade betalar 200 kr per år och dessa medlemmar 
registreras i ett separat register. 
Swish betalningssystem skulle underlätta hantering av avgifter, t. ex. i samband med 
tävlingar. Yngve får i uppdrag att undersöka den möjligheten. 
                                                                                                                                                                                                                                                               
§5        Ungdomssektionen 

 
Lagning av bottenstrukturen på en av Ranorna ska utföras av Torbjörn Grannas. Nyckel till 
motorlåset på den båten efterfrågas, då avmontering är nödvändig för att reparationen ska 
kunna utföras. 
Sektionen önskar en mindre RIB-båt till, men innan den kan bli verklighet behövs 4-
taktsmotorer till följebåtarna. Finansiering av dessa är ännu inte löst. 
 
§6 Tävlingssektionen 
 
Vi föreslår att Båtrådet kan samordna datum för tävlingar, fester mm. mellan klubbarna i 
Sundsvall-Timrå. 
 
§7 Övriga frågor 
 
Modeller av Volvo Ocean-båtar i plast kan kanske ordnas av Milan. De skulle t.ex. kunna 
fungera som vandringspriser i tävlingar. 
Conny har varit i kontakt med KEJO som ger ett pris på c:a 36.000 kr för total inglasning 
(ovan räcket, men inkl. dörrar) av verandan på klubbstugan. Läggs som ett förslag till 
årsmötet. 
 
§10 Nästa möte 
 
Den 19/1 kl 19.00 hemma hos PerInge. 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 
Sekreterare    Ordförande 


